



Αθήνα, 13 Δεκεµβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κυρίους Υπουργούς  

- Υποδοµών και Μεταφορών  

- Ψηφιακής Διακυβέρνησης  

Θέµα : Το µετρό της Θεσσαλονίκης πρέπει να συνδεθεί τάχιστα µε τηλεφωνικό σήµα και 

δεδοµένα internet.  

Η λειτουργία του µετρό της Θεσσαλονίκης φανέρωσε το κενό που υπάρχει σε σχέση µε την παροχή 

τηλεφωνικού σήµατος και δυνατότητας σύνδεσης σε δεδοµένα κινητού τηλεφώνου. Με την είσοδο 

του επιβάτη σε αποβάθρα του µετρό δεν υπάρχει καθόλου τηλεφωνικό σήµα, διακόπτεται η 

πρόσβαση σε δεδοµένα και βέβαια δεν παρέχεται σύνδεση σε wifi. Με άλλα λόγια, αυτή τη στιγµή 

το µετρό της Θεσσαλονίκης είναι µια “ψηφιακή έρηµος”. Ακούστηκε από την κυβέρνηση ότι 

υπάρχει σχεδιασµός για την παροχή wifi όµως αυτό πιθανότητατα θα καθυστερήσει. Δεν 

αναφέρθηκε τίποτα όµως για την πρόσβαση στο τηλεφωνικό σήµα και στα δεδοµένα internet µέσω 

κινητής τηλεφωνίας, δηλαδή την πρόσβαση σε 5G.  

Επειδή οι χρήστες του µετρό της Θεσσαλονίκης διερωτώνται γιατί δεν υπάρχει καθόλου ψηφιακό 

και τηλεφωνικό σήµα εντός του µέσου;  

Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί:  

1. Ποια τεχνικά ζητήµατα εµποδίζουν την παροχή σήµατος κινητής τηλεφωνίας στο µετρό 

Θεσσαλονίκης;  
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2. Γιατί δεν υπάρχει πρόσβαση σε δεδοµένα 5G ή έστω σε δεδοµένα χαµηλότερης ταχύτητας; 

3. Έχουν γίνει µελέτες, ώστε να λυθεί σε ορατό ορίζοντα το συγκεκριµένο πρόβληµα;  

4. Η παροχή wifi πότε και πως προβλέπεται να υλοποιηθεί;  

Οι ερωτώντες βουλευτές  

Μάλαµα Κυριακή  

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Πούλου Γιώτα 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Χρηστίδου Ραλλία




